

當你接觸到真理， 就去接受真理
When you see the truth, Embrace
the truth



帖撒羅尼迦前書 2: 13-16

1 Thessalonians 2: 13-16

Pastor James Fan

帖撒羅尼迦前書 2: 13-16

1 Thessalonians 2: 13-16



13 為此、我們也不住的感謝神、因你們聽見我們所傳 神的道、就領受了、不以為是人的道、乃以為是 神的道。這道實在是神的、並且運行在你們信主的人心中。

14 弟兄們、你們曾效法猶太中、在基督耶穌裡 神的各教會。因為你們也受了本地人的苦害、像他們受了猶太人的苦害一樣。

15 這猶太人殺了主耶穌和先知、又把我們趕出去。他們不得 神的喜悅、且與眾人為敵。

16 不許我們傳道給外邦人使外邦人得救、常常充滿自己的罪惡。神的忿怒臨在他們身上已經到了極處

13 And we also thank God constantly for this, that when you received the word of God, which you heard from us, you accepted it not as the word of men but as what it really is, the word of God, which is at work in you believers.

14 For you, brothers, became imitators of the churches of God in Christ Jesus that are in Judea. For you suffered the same things from your own countrymen as they did from the Jews,

15 who killed both the Lord Jesus and the prophets, and drove us out, and displease God and oppose all mankind

16 by hindering us from speaking to the Gentiles that they might be saved — so as always to fill up the measure of their sins. But God's wrath has come upon them at last!